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   Toate administraţiile publice locale din judeţul Maramureş au beneficiat de bugete mai mari
anul trecut, în cazul unor primării din judeţ sumele fiind şi de trei sau patru ori mai consistente
decât bugetele din anii precedenţi. Doar că începutul de an 2016 nu aduce veşti bune pentru o
mare parte dintre acestea.

  

   Conducerea Consiliului Judeţean recunoaşte că bugetul în acest an este mai mic faţă de cel
de anul trecut. În 2015 s-a folosit o nouă formulă pentru constituirea bugetelor primăriilor şi a
consiliilor judeţene cu praguri minime de finanţare, ori în 2016 s-a revenit la formula veche.

  

   Primarul municipiului Sighetu Marmaţiei, Ovidiu Nemeş, susţine că, pentru capitala
Maramureşului istoric, că e formula de anul trecut, că e formula de anul acesta, totuna e. Pentru
că Sighetul nu a beneficiat niciodată de sume mari de la Consiliul Judeţean.

  

   „Pentru Sighet nu prea contează. Anul trecut am avut, cred, vreo cinci miliarde de lei vechi. E
o formulă ciudată, care avantajează pe unii. Dragomireştiul, de exemplu, a luat, anul trecut,
vreo 55 miliarde de lei. Deci, pentru noi, e aceeaşi Mărie. Pentru investiţii ne putem baza pe
bugetul local şi pe bani europeni, cu proiectele pe care le vom depune”, a menţionat Nemeş.

      

   Oficialii Consiliului Judeţean susţin că principalele proiecte pe care administraţiile publice
locale le desfăşoară sunt finanţate prin Programul Naţional de Dezvoltare Locală, al Ministerului
Dezvoltării (PNDL). Conducerea Consiliului Judeţean recunoaşte că bugetul în acest an este
mai mic faţă de cel de anul trecut. În 2015 s-a folosit o nouă formulă pentru constituirea
bugetelor primăriilor şi a consiliilor judeţene cu praguri minime de finanţare, ori în 2016 s-a
revenit la formula veche. În ceea ce priveşte bugetul propriu al Consiliului Judeţean Maramureş,
spune preşedintele Zamfir Ciceu, acesta se află în discuţii.
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